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ΑΝΑΦΟΡΑ 

ΠΡΟΣ ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΨΗΦΙΑΚΗΣ ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ 

 
 
Θέμα: Δικαιούχοι επιδότησης για παροχή ψηφιακού τηλεοπτικού σήματος σε «Λευκές Περιοχές». 
 

Καταθέτω Υπόμνημα του Αντιδημάρχου Κόνιτσας, με το οποίο παραθέτει προτάσεις του σχετικά με 
τους δικαιούχους επιδότησης δορυφορικών δεκτών, στο πλαίσιο παροχής ψηφιακού τηλεοπτικού 
σήματος σε «Λευκές Περιοχές». 

Παρακαλώ για τις ενέργειές σας. 

Ευχαριστώ. 
 

 

Ο Βουλευτής 

 

Σταύρος Ελ. Καλογιάννης 

Ιωάννινα, 03.06.2022 

 

 

 

 

Συνημμένα έγγραφα: Ένα (1) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2600

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/6/2022



Προς τον 

Σταύρο Ελ. Καλογιάννη 

Βουλευτή Ιωαννίνων 

Καλημέρα σας , 

 

Όπως γνωρίζετε μεγάλο τμήμα του Δήμου μας ανήκει στις λεγόμενες "Λευκές περιοχές" δηλαδή 

περιοχές στις οποίες το ψηφιακό τηλεοπτικό σήμα είναι ασθενές και ως εκ τούτου οι κάτοικοι των 

περιοχών αυτών δεν έχουν τηλεοπτικό σήμα. 

Πολύ σωστά η Κυβέρνησή μας προέβλεψε και οι περισσότεροι μόνιμοι κάτοικοι έχουν πλέον 

προμηθευτεί δορυφορικούς δέκτες με επιδότηση μέσω της εταιρείας COSMOTE. 

Προκύπτει όμως το εξής θέμα. Ο πληθυσμός των χωριών μας πολλαπλασιάζεται κατά τους θερινούς 

μήνες από συμπατριώτες μας, οι οποίοι μάς επισκέπτονται και διαμένουν μόνιμα στα χωριά τους 

αρκετούς μήνες, ως και τα τέλη Νοεμβρίου πολλές φορές. 

Προφανώς επειδή δεν λογίζονται ως μόνιμοι κάτοικοι, δεν δικαιούνται της επιδότησης για 

προμήθεια δορυφορικού δέκτη και ο Δήμος μας, με κάποιους παλαιούς αναμεταδότες που 

διαθέτει, δεν μπορεί να παρέχει ψηφιακό σήμα παντού, με αποτέλεσμα να υπάρχουν διαμαρτυρίες 

πολιτών και να απαιτείται μια άμεση λύση. 

Σας ενημερώνω ότι ο Δήμος μας ανταποκρινόμενος στην επιστολή (ΑΠ 42/31-3-2022)που απέστειλε 

ο κ. Υφυπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης προς την ΚΕΔΕ, κατέθεσε πρόταση για νέους 

αναμεταδότες σε τρεις περιοχές του Δήμου μας και συγκεκριμένα στις Κοινότητες Πύργου, Αγίας 

Βαρβάρας και Δροσοπηγής. 

 

Παρακαλώ για τις ενέργειές σας. 

 

 

Με εκτίμηση, 

Αντιδήμαρχος Δήμου Κόνιτσας. 




